
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

Бициклистички савез Србије 

Председнику 

Управном одбору 

Члановима 

 
 

Предмет: Извештај председника Надзорног одбора са службеног пута 

 

 

  У складу са Чланом 35. Статута Бициклистичког савеза Србије, као Председник 

Надзорног одбора, упућен сам на службени пут 26. децембра 2023. године у Прељину да 

присуствујем седници Ванредне Изборне Скупштине БСС заказану од стране Марка 

Даниловића. На Скупштину сам упућен са циљем да упознам присутне о повреди Статута БСС 

у виду нелегалног сазивања и одржавања Скупшитне, и о томе да све Одлуке које буду донете 

неће бити валидне и неће производити правна дејства. 

 

На Скупштину сам стигао непосредно пред почетак. Договорио сам се са организатором 

скупа да добијем реч непосредно по уводној речи председавајућег и упознам све присутне да 

све донете Одлуке неће бити пуноважне. Скупштина је почела са радом у 17.15 часова када је 

Саша Гајичић у име организатора поздравио скуп и предложио да председавајући буде Драган 

Достанић. Сви присутни којих је било тридесетак једногласно су то прихватили. 

 

По преузимању места председавајућег Достанић је предложио да у радно 

председништво уђу и Хазбија Хукић као најстарији и Ивана Ратковић, предлог је једногласно 

прихваћен. Након формирања радног председништва Достанић је затражио од Верификационе 

комисије коју су чинили Марко Даниловић, Немања Вајс и Саша Гајичић да изнесу 

информацију о присуству представника редовних чланова БСС. 

 

Саша Гајичић је упознао присутне да Скупштину БСС чини 42 редовна члана и један 

представник придружених чланова и да је потребно да Скупштини присуствује 22 

представника како би могло да се ради и доносе Одлуке. С обзиром на то да сви присутни који 

су имали право да поднесу овлашћења то нису урадили, он је прозивао и на тај начин утврђивао 

присуство на Скупштини. 

 

  

Датум:         28.12.2023.год 

Број: 1638/23 



Након иницијалног и два поновљена бројања присутних који су имали право да 

представљају редовне чланове утврђено је да Скупштини присуствује 21 делегат и то: 

 

 

1. Чивија  8. Металац  15. Спутњик  

2. Бике М  9. Нови Пазар  16. Трнава  

3. Бела Стена  10. Нови Сад  17. Ендорфин  

4. Cyclemania  11. Партизан  18. Орловац  

5. Елите  12. Progressive  19. Спортицус  

6. Борац  13. Рашка  20. Наисус 018  

7. Константин  14. Ris Cycling  21. Вила Гала  
 

 

Након извештаја, председавајући Драган Достанић је информисао присутне да не 

постоји кворум за рад и распустио Скупштину у 17.35. 
 

Председавајући је предложио да, кад су се већ скупили, неформало разговарају и да се 

договоре како ће даље да делују. Ја сам се јавио за реч и у најкраћим цртама пренео 

информације о валидности скупа али с обзиром на ситуацију то није ни било битно. Предложио 

сам свима да дођу на заказану, од стране Управног одбора БСС, Ванредну Изборну Скупштину 

16. јануара и да тада сви чланови седну заједно и донесу праве Одлуке за развој и просперитет 

Бициклистичког спорта у Србији. 
 

Затим су се за реч јављали присутни представници чланова али и један број посматрача 

који нису били делегати и коментарисали су ситуацију у бициклистичком спорту и о разлозима 

за присуствовање и неприсуствовање Скупштинама које су се одржавале у скорије време или 

су заказане. 
 

Посебно бих истакао и навео дискусију Зорана Јелића који је после доста погрдних речи 

о раду и руководству БСС предложио да присутни и други незадовољни формирају нови 

бициклистички савез, да се бојкотује предстојеће Првенство Србије у цикло кросу и да праве 

опструкцију рада БСС. Да ће он да формира нове клубове, да ће да формира Бициклистички 

савез Ваљева и да на тај начин оствари већину и дође на чело БСС. 
 

Било је приметно и доста непримереног понашања од појединаца коју су искаљиваљи 

бес и незадовољство из само њима познатих разлога. Било је такође покушаја да се на 

недоличан начин врши притисак на поједине присутне који нису дали подршку скупу из својих 

оправданих разлога али појединци то нису прихватали. 

После доста сцена које не доликују нашем спорту, присутни су око 18.30 напустили салу. 

 

Извештај саставио 

Председник Надзорног одбора БСС 

Петар Роквић 

 

 


